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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL, din 11 februarie 2014
 
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 11.02.2014, sedinta convocata
prin dispozitia d-lui Primar nr. 205/ 10.02.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 18 consilieri locali din totalul de
21 de consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din
Legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani face precizarea ca lipsesc d-nii consilieri Tudorel Trofin,
Bogdan Emilian Matisan si d-ra consilier Manuela Axente.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
? d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
? d-nul Dan Liviu Pogorevici - Director Administratie publica locala;
? d-nul Marian Mihu - inspector serviciu comunicare;
? d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Diana Decuseara - Arhitect sef;
? d-na Cristina Costin - sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Carmen Grosu - sef serviciu buget contabilitate, Directia economica;
? d-na Eugenia Dragusanu - Inspector Compartiment Proiecte;
? d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Manole Merchea - director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu - director SC CUP Salubritate SRL Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
In continuare dl. Presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea prezinta proiectele ordinii de zi care cuprinde:
1. proiect de hotarare privind insusirea completarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr.
168/29.05.2012 privind insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani, modificata si
completata prin HCL nr. 106/285/2012, nr. 139/318/2012, nr. 178/357/2012, nr. 198/377/2012, nr. 22/2013, nr. 46/2013, nr.
80/2013, nr. 131/2013, nr. 188/2013, nr. 212/2013, nr. 256/2013, nr. 276/2013, nr. 349/2013, nr. 381/2013 si nr. 28/30.01.2014;
2. proiect de hotarare privind aprobarea darii in administrare catre SC ENET SA a centralei termice impreuna cu instalatiile
aferente realizate in cadrul proiectului „Reabilitarea sistemului de termoficare urbana la nivelul municipiului Focsani pentru
perioada 2009-2028 in scopul conformarii la legislatia de mediu si cresterii eficientei energetice", pana la receptia finala a
bunurilor rezultate in urma investitiei;
3. proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 30/2014 privind
asocierea Municipiului Focsani prin Consiliul local Focsani in vederea constituirii Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru serviciul de salubrizare a localitatilor Focsani si Golesti din judetul Vrancea;
4. proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 31/2014 privind
mandatarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru serviciul de salubrizare a localitatilor Focsani si Golesti din judetul
Vrancea de a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativa a municipiului Focsani, precum si
exercitarea atributiilor, drepturilor si obligatiilor Consiliului local al municipiului Focsani in acest domeniu;
5. proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva bugetara la dispozitia Consiliului Local,
prevazut in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014;
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 voturi „pentru".
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea completarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului
local al municipiului Focsani nr. 168/29.05.2012 privind insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului public al
municipiului Focsani, modificata si completata prin HCL nr. 106/285/2012, nr. 139/318/2012, nr. 178/357/2012, nr.
198/377/2012, nr. 22/2013, nr. 46/2013, nr. 80/2013, nr. 131/2013, nr. 188/2013, nr. 212/2013, nr. 256/2013, nr. 276/2013, nr.
349/2013, nr. 381/2013 si nr. 28/30.01.2014.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 38
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea darii in administrare catre SC ENET SA a centralei
termice impreuna cu instalatiile aferente realizate in cadrul proiectului „Reabilitarea sistemului de termoficare urbana la nivelul
municipiului Focsani pentru perioada 2009-2028 in scopul conformarii la legislatia de mediu si cresterii eficientei energetice",
pana la receptia finala a bunurilor rezultate in urma investitiei.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 39
Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului local al
municipiului Focsani nr. 30/2014 privind asocierea Municipiului Focsani prin Consiliul local Focsani in vederea constituirii
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru serviciul de salubrizare a localitatilor Focsani si Golesti din judetul Vrancea.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 40
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Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului local al
municipiului Focsani nr. 31/2014 privind mandatarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru serviciul de salubrizare a
localitatilor Focsani si Golesti din judetul Vrancea de a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativa a
municipiului Focsani, precum si exercitarea atributiilor, drepturilor si obligatiilor Consiliului local al municipiului Focsani in acest
domeniu.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 41
Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva
bugetara la dispozitia Consiliului Local, prevazut in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014.
Dl. consilier Aurel Bacu „mi-am adus aminte acum, pentru ca altfel intrebam si la comisie. Este vorba de reactualizarea unei
documentatii privind Campusul Scolar de pe str. 1 Decembrie. Am inteles care a fost ratiunea, alocarea acestor bani, un dubiu
am vis-a-vis de gradul de urgenta al proiectului. Nu putem sa-l lasam pana la sedinta ordinara si atunci poate vom fi mai clari si
asupra sumei pe care o alocam? Pentru ca refacerea documentatiei s-ar putea sa depaseasca 50 mii lei cat am aloca noi
astazi. Lucrarile sunt ample acolo costurile sunt altele fata de anul 2009, TVA-ul este altul si este posibil ca aceasta suma sa nu
ajunga si sa fim nevoiti sa mai alocam inca o data pentru documentatie. Eu pun o problema colegilor si mai sunt 12 zile pana la
sedinta ordinara, cred eu ca ar fi timp sa ne lamurim mai bine asupra proiectului, daca nu este un grad de urgenta privind
aprobarea lui astazi."
D-na Cristina Costin „ in 45 de zile trebuie depusa documentatia, s-a prevazut o suma minima, fara aceasta suma nu putem
depune documentatia."
Dl. consilier Catalin Vrabie „sa inteleg ca cei 50 mii lei pe care noi ii avem prevazuti acum sunt doar pentru a demara
procedurile, nu avem nici o estimare a costurilor cu aceasta actualizare? Macar groso-modo, macar 100 mii lei, cat ar costa
pana acum partea de proiectare?
D-na Cristina Costin „196.222, aproape 2 miliarde lei."
Dl. consilier Catalin Vrabie „ce inseamna demarare? asta vreau sa-mi definiti. Cei 50 mii lei nu sunt decat o suma, bine ca s-a
gasit, trebuie sa facem in asa fel incat in cele 45 de zile sa depunem proiectul, indiscutabil. Toate documentele care vi se
solicita, nici nu se pune problema sa nu depunem, dar intrebarea noastra si justificata este ajung cei 50 mii lei? De ce trebuie
sa alocam cei 50 mii lei acum pentru ca tot ce mi-ati spus dumneavoastra, demararea proiectului presupune contacte
telefonice. De ce nu faceti estimarea si peste doua-trei zile cand suntem la sedinta ordinara sa ne spuneti, ne costa cu
aproximatie 2 miliarde lei, ii scoatem la licitatie, astia sunt banii, gasitii undeva ca sa putem sa facem, nu este mai simplu asa?
De ce sa aprobam 50 mii lei apoi sa venim cu rectificare de la 50 mii lei sa ridicam la 150 mii lei?"
D-na Cristina Costin „vrem sa castigam timp."
Dl. consilier Catalin Vrabie „nu ati reusit sa ma convingeti cum castigati timp. Eu nu am inteles."
D-na Cristina Costin „pot trimite oferte si ma pot hotari cu cine vom lucra. Nu pot face o achizitie daca nu am prevazut un
buget."
Dl. consilier Catalin Vrabie „nu puteti nici macar sa faceti solicitari sa va trimita oferte?"
D-na Cristina Costin „eu vreau sa castig timp, pentru mine 12 zile inseamna timp castigat."
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu in continuare nu am inteles cum il castigati, eu nu am inteles, poate au inteles colegii mei. Tot ce
imi spuneti dumneavoastra se poate face fara sa aveti bani, adica la solicitarea de oferte puteti sa-i dati drumul fara sa aveti
bani in buget, nu puteti contracta, nu puteti demara procedura de achizitie fara sa aveti bani in buget, de acord, dar noi nu stim
cati bani sa va punem in buget la momentul acesta ca sa puteti demara procedura de achizitie. Adica daca va punem 50 mii lei
puteti demara procedura de achizitie indiferent daca pretul va fi de 2 miliarde lei?
D-na Cristina Costin „pot sa demarez procedura."
Dl. consilier Catalin Vrabie „si cu diferenta de la 50 mii lei la 150 mii lei cand trebuie sa o gasim? Daca noi acum prevedem 50
mii lei, dumneavoastra dati drumul la procedura, achizitia se face pe 200 mii lei, puteti sa faceti lucrul acesta? Sa faceti achizitie
pe 200 mii lei, dar sa aveti alocati 50 mii lei"
D-na Cristina Costin „ pot sa fac achizitia, iar banii trebuie sa-i am la data stabilirii contractului, de initiat procedura pot, nu pot
face contract."
Dl. consilier Catalin Vrabie „nu m-ati lamurit."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „mie acum imi trebuiesc niste valori, vine proiectantul maine, ce-i spun maine acestuia? Te apuci
si-mi recalculezi toata partea economica."
Dl. consilier Catalin Vrabie „d-le Primar maine ii spuneti proiectantului ca trebuie sa gasim banii sa se faca procedura de
achizitie."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „il trimit sa se apuce de treaba, peste trei saptamani asa cum am gasit cu alte lucrari, nu va mai
dam banii, il lasam pe acela sa munceasca, ca noi nu vrem sa platim. D-le consilier Vrabie eu am mai luat teapa aceasta de
vreo doua ori. In momentul in care se aproba banii de atunci declansati procedura."
Dl. consilier Catalin Vrabie „absolut de acord. Maine proiectantul vine la discutii si foarte bine, veti discuta cu el si va va spune
pretul pentru lucrare. El va va spune pentru lucrarea aceasta aproximativ atat va costa. De ce ne puneti pe masa un proiect
astazi de 50 mii lei cand poate maine veti afla ca va costa 200 mii lei, de la proiectant, asta incerc eu sa inteleg. Daca imi dati o
justificare, este ok, o acceptam."
D-na Cristina Costin „trebuie scos un alt certificat de urbanism pentru ca cel de la nivelul anului 2009 nu mai este valabil, pentru
emiterea certificatului de urbanism avem nevoie de niste avize acestea sunt taxate si-mi cer bani pentru aceste avize. In
situatia in care eu nu am nici un ban nu pot plati aceste avize
Dl. consilier Catalin Vrabie „absolut de acord cu tine, cred ca nu vorbim de acelasi lucru. Mi-ai spus asa, prima data trebuie sa
am niste bani ca sa pot sa fac documentatie pentru autorizatie de construire, toate avizele care sunt prevazute in certificatul de
urbanism, perfect de acord. Separat de aceasta chestiune este discutia cu proiectantul care trebuie sa actualizeze
documentatia tehnica. Aceasta discutie va avea loc maine, in cadrul ei veti stabili groso-modo cat va costa aceasta
actualizare?"
D-na Cristina Costin „actualizarea nu poate depasi 5% cin constructii montaj."
Dl. consilier Catalin Vrabie „5% din contructii montaj este o valoare uriasa. Valoarea proiectului cat este? 570 miliarde lei. 5%
din 570 miliarde lei inseamna 38 miliarde lei. Nu cred ca vrem sa dam pe consultanta 38 miliarde lei, nu-mi spuneti de 5 % din
valoarea constuctii montaj. Noi vorbim aceeasi limba pana la un anumit moment. Va rog sa spuneti Consiliului Local de ce aveti
nevoie de cei 50 mii lei in raport cu proiectantii sau daca nu aveti nevoie de 50 mii lei, de cat aveti nevoie?2 miliarde lei? 3
miliarde lei? Asta vrem sa stim. In momentul in care stim clar de cat aveti nevoie va alocam banii, ne mai chemati inca o data in
sedinta de consiliu local, ca nu este nici o problema, va alocam banii si dati drumu la documentatie imediat, dar trebuie sa stim
ce bani trebuie sa va alocam."
D-na Cristina Costin „incercam sa mergem in paralel cu solicitarea ofertelor si obtinerea avizelor necesare certificatului de
urbanism."
Dl. consilier Catalin Vrabie „in paralel cu ce? Nu vad unde este paralela. Cei 50 mii lei va sunt necesari pentru certificat de



urbanism?
D-na Cristina Costin „a fost facut un calcul rapid pentru ca ieri am primit comunicarea."
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu va inteleg. Ce reprezinta cei 50 mii lei ca si costuri? Ce ati considerat dumneavoastra ca intra in
cei 50 mii lei?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi „nu au mai fost in fondul de rezerva d-le consilier, pentru ca altfel ceream 3 miliarde lei."
Dl. consilier Catalin Vrabie „asta incerc sa aflu. Ar fi necesar mult mai mult, dar am avut la momentul acesta? De ce nu ne-ati
spus de la inceput ca ne trebuie 2 miliarde lei, dar nu am avut decat 50 mii lei astazi."
Dl. consilier Neculai Tanase „mie imi plac discutiile acestea pentru ca din toate discutiile acestea reies si anumite chestiuni.
Vroiam sa intreb, totusi la acest ultim proiect al sedintei de indata spune asa „aprobarea repartizarii unor sume din fondul de
rezerva bugetara", care fond de rezerva bugetara? Eu stiam ca fondul de rezerva s-a folosit pe deszapezire? Discutam de niste
bani care nu exista. Stiu ca la ultima sedinta s-au alocat toti banii din fondul de rezerva, nu?
D-na Carmen Grosu „fondul de rezerva era de 3.300 mii lei, din acestia s-au luat 1.800 mii lei si s-a platit deszapezirea, iar cei
1.500 mii lei ramasi sunt cheltuielile de personal."
Dl. consilier Lilian Ilie „as vrea sa intreb si eu pe d-na Costin daca ne poate spune numele proiectantului, daca este acelasi
proiectant care a facut si faza initiala din 2009?
D-na Cristina Costin „este firma Spirocom din Constanta,ea a participat la licitatie atunci in 2009 si ii chemam maine la o
renegociere."
Dl. consilier Catalin Vrabie „doar ca o recomandare, sigur cand chemi pe cineva la negociere stii si pe ce bani negociezi, pentru
ca ei pot sa ceara 10 miliarde lei, dumneavoastra banuiesc ca maine stiti pe ce bani negociati si ar trebui sa stiti ca domnule eu
nu am mai mult de 1 miliard, acestia sunt banii, imi faci in banii acestia sau nu in acesti bani. Banuiesc ca asta inseamna
negociere, cred si sa inteleg ca va veti incadra in cei 50 mii lei pe care vii aprobam azi."
D-na Cristina Costin „sunt mai multe activitati de negociere si sigur nu ajung cei 50 mii lei. Trebuiesc refacute analizele cost
beneficiu, trebuie revazut auditul energetic (care la nivelul anului de 2009 nu era obligatoriu), reproiectarea si caietele de
sarcini."
Dl. consilier Catalin Vrabie „sunt convins ca nu ajung, de aceea tot intreb la cat va ajunge suma finala pentru actualizarea
documentatiei pentru ca nu va vor ajunge 50 mii lei, categoric, dar toate negocierile acestea cu ce mi-ati spus mie se face cu
firma care vine maine si cand negociati trebuie sa le spuneti cati bani aveti. Eu va spun cat vor si dumneavoastra sa spuneti
cati bani aveti, le veti spune ca aveti 50 mii lei. Tot incercam sa aflam cati bani va trebuie, dar nu vreti sa ne spuneti. Spuneti ca
nu ati facut calcule, dar nu vreti sa ne spuneti suma."
Dl. consilier Lionida Milea „vroiam sa intreb si eu ce se tine pana la urma o licitatie sau o negociere? Daca se tine o licitatie
inseamna ca vor veni mai multe firme sau numai o negociere cu firma care a avut contractul din 2009? Ori este licitatie, ori este
negociere?"
Dl. consilier Catalin Vrabie „banuiesc ca daca procedura prevede, cea mai facila modalitate este negocierea, este si mai rapida,
ei stiu deja documentatia, asta ar fi cea mai convenabila varianta pentru noi."
Dl. consilier Lionida Milea „daca noi nu avem nici o suma, ce negociem?"
D-na Cristina Costin „fata de 2009 au mai intervenit modificari la spatii, o sa avem o intalnire cu directorii liceelor sa se
stabileasca lucrarile care mai pot intra in proiect pentru ca doua sali de sport si doua ateliere scolare au fost reabilitate cu bani
de la bugetul de stat si nu mai pot fi accesate fonduri europene decat pentru dotari si echipamente."
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula „oricum fiind vorba de negociere, nu cred ca suma poate depasi 30.000 euro plus TVA. Asa
ca propunerea mea ar fi sa alocam 30.000 euro plus TVA daca sunteti de acord ca sa avem o baza de negociere."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „de unde sa-i luam?"
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula „din fondul de rezerva ca v-ati contrazis si mai sunt 15 miliarde lei."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „noi in bugetul municipiului Focsani am prins 18 miliarde lei, pentru salarii personalului din unitate
am prins o anumita suma. Plafonul pe care ni l-a acordat Directia de Finante pentru plata salariilor este cu 15 miliarde mai
putin, am luat acesti bani si i-am dus in fondul de rezerva, pe viitor sunt convins ca cei de la Directia de Finante o sa ne
actualizeze plafonul de salarii si atunci ii iau si-i duc inapoi, de acolo este fondul de rezerva. Fondul de rezerva al municipiului
Focsani asa cum v-am spus si dumneavoastra a fost 18 miliarde lei. Si ca sa inteleaga si d-ra Cretu, deci 21 miliarde lei am
alocat noi pentru deszapezire, 3 miliarde i-am avut prevazuti in buget si erau aprobati acesti 3 miliarde si cu cei 18 miliarde s-au
facut 21 miliarde lei. Nu am dat 21 miliarde lei, ci cele 3 miliarde deja alocate plus cei 18 miliarde lei. Deci in buget avem acum
50 mii lei mai putin din fondul de salarii a acestui an pentru salariatii Primariei, nu am pacalit pe nimeni. Fondul de rezerva al
Primariei municipiului Focsani a fost de 18 miliarde lei."
Dl. consilier Lilian Ilie „d-le Primar legat tot de acesti 18 miliarde lei, v-am solicitat ultima data daca aveti o situatie partiala cu ce
s-a cheltuit din acesti bani pana acum. Aveti cumva vreo situatie?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi „da avem o situatie, avem contractele semnate, nu s-a facut nici o plata pana la ora actuala, nu?"
D-na Cristina Costin „ nu s-a facut nici o plata pana acum, sunt 15 societati contractate si sunt platite in functie de utilajele pe
care le-au avut."
Dl. consilier Catalin Vrabie „revenind la subiect, mai mult ca sigur trebuie sa gasim banii sa actualizam documentatia pentru ca
nu o sa pierdem 650 miliarde pentru doua sau cat vom da pe actualizare. Singura noastra problema este ca in continuare dupa
discutia de astazi, dar poate ne lamuriti la urmatoarea sedinta, nu intelegem de unde veti achita diferenta de la 50 mii lei pana
la cat va fi 200 mii sau 250 mii lei sau cat va fi pentru ca asa cum spune si dl. Primar nu avem bani in buget. Daca nu-i avem
astazi probabil ca nu-i vom avea nici peste o saptamana sau doua saptamani sau 40 de zile cand va trebui sa platiti
documentatia. Deci va trebui sa gasim o formula impreuna sa achitam aceasta documentatie sa-i facem actualizarea si sa
depunem proiectul, nici nu se pune problema sa pierdem 650 miliarde lei pentru discutia aceasta. Nu ati reusit d-na Costin sa
ne faceti sa intelegem de ce astazi va trebuie doar 50 mii lei si nu cat ar trebui sa fie estimarea. Nu am reusit sa inteleg."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-na Dragusanu aduceti-mi si mie adresele care au venit de la ADR Braila, haideti sa discutam
concret, cand au venit. Nu a fost timpul necesar sa rezolvam toate treburile acestea pentru ca ieri si astazi am semnat ultimele
procese verbale la aceasta centrala si am zis ca atunci cand o sa am procesele verbale convoc sedinta, am profitat de aceasta
situatie si am introdus si proiectul acesta. Am introdus si proiectul acesta, ieri, alaltaieri acum 2-3 zile au venit de la ADR Braila
toate datele acestea. Acesta este motivul, nu am avut timpul necesar sa discutam cu ei, sa-i intrebam. Sa vedem acum pentru
ca in 2009 de exemplu nu se cerea studiu energetic, acum trebuie sa comandam studiu energetic, sa vedem cat va costa si
acesta pentru toate cladirile adiacente. Sa vedem ce discutam maine cu proiectantul, ce modificari majore intervin pentru ca
poate documentatia desenata va fi modificata foarte putin, dar cea economica va fi modificata aproape in totalitate, pentru ca
apar niste pozitii si dispar alte pozitii. O sa vedem, nu va putem spune acum toate datele."
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu inteleg din ce mi-ati spus dumneavoastra ca va trebui sa mai avem un proiect de hotarare cu
alocare de sume pentru incheierea contractului. Oricum va trebui sa mai discutam chestiunea asta inca o data cand vom sti
valoarea."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „toate aceste cheltuieli pe care noi le facem acum noi vom primi banii inapoi pentru ele, dar acum



totul este sa gasim sursa ca sa putem face aceste demersuri."
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa-l intreb pe dl. Primar, estimativ cam cati bani vor trebui? Nu aveti nici cea mai mica
estimare?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi „nu avem inca nici o estimare."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 13 voturi „pentru", 1 vot „impotriva" a d-lui consilier
Gheorghita Berbece si 4 voturi „abtinere" a d-nilor consilieri Neculai Tanase, Lilian Ilie, Aurel Bacu si Lionida Milea, devenind
hotararea nr. 42

Dl. presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera
lucrarile sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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